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由中国国际贸易促进委员会批准，中国国际展览中心集团有限公司主办，
北京华港展览有限公司、imbeer联合承办的2023中国国际精酿啤酒嘉年
华暨中国国际精酿啤酒文化展将于2023年9月1-3日在中国国际展览中
心(朝阳馆)举办。本届展会在展商数量和观众数量等多项数据上将再创造
历史新高。CCBF得到了精酿啤酒业内人士和企业的广泛好评，是北方地
区精酿啤酒文化类专业展会之一。

2023 China International Craft Beer Festival will be held from 1st-3rd Sep. , 
2023 at China International Exhibition Center (Chaoyang Hall). The exhibition 
is approved by China Council for the Promotion of Internationa Trade, 
organized by China lnternational Exhibition Center Group Limited. and jointly 
undertaken by CIEC Exhibition Co., Ltd. and imbeer. CCBF 2023 will create a 
new record in the number of exhibitors and visitors. CCBF has won wide 
acclaim from professionals and enterprises and it is one of the professional 
craft beer culture exhibitions in the northern region.

批准单位一APPROVED BY
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China Council for the Promotion of International Trade

主办单位一HOST
中国国际展览中心集团有限公司
China International Exhibition Center Group Limited

承办单位一ORGANIZER
北京华港展览有限公司
CIEC Exhibition Co., Ltd.
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往届回顾 REV IEW
展会场馆

中国国际展览中心(朝阳馆)
Venues/China lnternationel Exhibition Center (Chaoyang Hall)

展览面积
4000平方米

Exhibition Space/4000 SQM

展商数量
90家

No. of Exhibitors/90 Exhibitors

参观人数
8000余人次

No. of Visitors/more than 8000 Visitors

往届展商
PREVIOUS EXHIBITORS






